

Available language



# Welcome to Bali

Where Your Journey Supports Sustainable Destinations

To nurture the beauty of Bali's customs, traditions, arts, and local wisdom, the Bali Provincial Government introduces the Foreign Tourist Levy, effective February 14, 2024.

## Foreign Tourist Levy

**IDR 150,000/PERSON**

Paid 1 (one) time during travelling in Bali

## The Legal Basis :

- Law Number 15 of 2023 concerning the Province of Bali.
- Bali Province Regional Regulation Number 6 of 2023 concerning Levy for Foreign Tourists for the Protection of Balinese Culture and Natural Environment.
- Bali Governor Regulation Number 2 of 2024 concerning the Procedures for the Payment of the Foreign Tourist Levy.

It is strongly suggested to make payment before departure to Bali

**#BaliLegacyJourney**

Contact us on Whatsapp  
**+62821 5758 6600**

Download on the  
**App Store**

GET IT ON  
**Google Play**



SCAN QR OR VISIT OUR SITE

**lovebali.baliprov.go.id**



lovebali@baliprov.go.id





# 欢迎来到巴厘岛!

## 您的旅途将助力当地可持续发展

为了维护巴厘岛的风俗、传统、艺术和当地智慧之美，巴厘省政府推出外国游客税，自 2024 年 2 月 14 日起生效。

外国游客税

**150,000 印尼盾/每人**

在巴厘岛旅行期间需支付一次

### 法律依据

- A. 2023 年第 15 号法律，关于巴厘省
- B. 巴厘省地方政府 2023 年第 6 号法规，关于征收外国游客税用以保护巴厘岛的文化和自然环境
- C. 巴厘省省长 2024 年第 2 号令规定，关于外国游客税的支付流程

**我们强烈建议您在来巴厘岛出行前完成付款**

**#巴厘岛自然文化遗产之旅**

可以通过 WHATSAPP 联系我们  
+62821 5758 6600



扫描二维码或登录我们的网站

[lovebali.baliprov.go.id](http://lovebali.baliprov.go.id)

